

8D 天 7N 晚

Beautiful of GUIZHOU
醉美贵州黄果树瀑布之旅



THE ATTRACTIONS 精华景点

Huangguoshu Waterfall | Maling River Grand Canyon | Wanfenglin Scenic Area | Wanfeng Lake
黄果树大瀑布 | 马岭河大峡谷 | 万峰林 | 万峰湖

PREMIUM HOTELS 优质酒店

UPGRADE 2N International 5☆ Hotel
2N Local 5☆ Hotel
升级 2 晚国际五☆酒店
2 晚当地五☆酒店

LOCAL SPECIALTIES 特色美食

Dianjunwang Baohai Shop
Waterfall Local Cuisine
Xingyi Roast Duck
Miaozhai Long Table Feast
Guizhou Sour Fish Soup
Guizhou Famous Boiled Herbal Chicken
菌王火锅
瀑布土鸡风味餐
兴义烤鸭
苗寨长桌宴
“喜在贵州，酸汤鱼”
尝一道贵州名菜“盗汗鸡”

HOTELS & MEALS 酒店住宿 & 美食

DAY 天数	Breakfast 早餐	Lunch 午餐	Dinner 晚餐	City 城市	4★ Hotel or Similar 4★酒店或同级
	(7 Breakfast 早 7 Lunch 午 6 Dinner 晚)				
1		-	-	Kunming 昆明	4★ Huishang International 4★徽商国际大酒店
2	Hotel 酒店	Guiyang Cuisine 贵阳风味	Welcome Dinner 迎宾风味	Guiyang 贵阳	UPGRADE International 5★ Sofitel Hotel 提升 国际 5★ 苏菲特酒店
3	Hotel 酒店	Waterfall Local Cuisine 瀑布土鸡风味餐	Chives Cuisine 黔菜风味	Anshun 安顺	4★ Wanxiang Hotel 4★万祥大酒店
4	Hotel 酒店	Dianjunwang Baohai Shop 菌王火锅	Xingyi Roast Duck 兴义烤鸭	Xingyi 兴义	UPGRADE 5★ Days Hotel 提升 5★ 赵庄戴斯大酒店
5	Hotel 酒店	Wanfeng Lake Fish Feast 万峰湖鱼宴	Local Farm Cuisine 农家风味	Anshun 安顺	UPGRADE 5★ Puxiang Stage 提升 5★ 瀑乡驿酒店
6	Hotel 酒店	Tunbao Local Cuisine 屯堡特色餐	Sour Fish Soup 酸汤鱼风味	Kaili 凯里	4★ Yiju Jiangnan Light 4★逸居江南酒店
7	Hotel 酒店	Miaozhai Long Table Feast 苗寨长桌宴	Guizhou Cuisine 喜在贵州	Guiyang 贵阳	UPGRADE International 5★ Sofitel Hotel 提升 国际 5★ 苏菲特酒店
8	Hotel 酒店	✓			-

DAY 1 | KUALA LUMPUR → KUNMING

Take a flight to Kunming, the modern capital and transportation hub of Yunnan Province, China.

DAY 2 | KUNMING-GUIYANG

Heading to the high-speed rail station and proceed to Guiyang.

Stroll around **【Qianling Mountain】** Featuring Mingshan, Xiushui, Youlin, Ancient Temple, Shengquan and Ling Monkey, it is known as the first mountain in southern Anhui.

【Hongfu Temple】 The most famous Buddhist temple in Guiyang is known as the “first brake in Guizhou”. There are ancient rock carvings, ancient Buddha caves that Xu Xiake swam, and ancient ruins of the ancient elders Tallinn. The temple itself is known for its praying for good fortune, so the incense is very strong.

【Jiaxiu Building】 Guiyang's landmark buildings, anyone who has been to Guiyang will be on the lookout.

DAY 3 | GUIYANG (about 1.5Hour Road Journey) ANSHUN

【Huangguoshu Waterfall】 The largest waterfall in China and Asia. One of the most famous waterfalls in the world. The scenic spots are the location of the "Journey to the West". **(Scenic ride + 1-way escalator)**

【Silver Chain Waterfall】 Like a piece of lotus leaf under the cover, staggered and connected, the river water spread evenly on each leaf surface, indulging in the flow, like thousands of large and small silver chains, slowly falling into the light. The water is rounded down from the round stone, like a chain of silver chains falling into the deep pool.

【Tianxingqiao Scenic Area】 The main combination of stone, tree and water is a natural scenic spot transformed by water stone forest. **(Include Cable car)**

DAY 4 | ANSHUN (about 3Hour Road Journey) XINGYI

【Duge Bridge】 people came to admire the majesty of the bridge. **【Huajiang Grand Canyon】**

【Maling River Grand Canyon】 It is unique in its glory, wonder, danger and show. It is called "the most beautiful scar on the earth." There are many waterfalls in the canyon, and hundreds of different waterfalls form the famous Maling River waterfalls. **(+Star Gallery + Uplift)**

DAY 5 | XINGYI (about 3Hour Road Journey) ANSHUN

【Wanfeng Lake】 It is an artificial lake formed by the Tianshui Bridge High Dam Power Station after the completion of the national key hydropower project. It was named after being surrounded by Wanfeng. There are many ethnic minority cottages along the coast. **(Include boat ride)**

【Wanfenglin】 One of the three major karst landforms in southwest China. The peaks and forests are intricate and unique. It is called the China Cone Karst Museum. It is ranked as the most beautiful five peak forests in China. **(Yasuda + Eco-car ride)**

DAY 6 | ANSHUN (about 4Hour Road Journey) KAILI

【Tianlong Tunbao】 Located in Pingba County, western Guizhou Province, deep in the mountains of karst landforms, there **【Tiantai Mountain】** The two mountains of Longyan Mountain are 72 kilometers away from Guiyang City. It is located in the throat of the west into Yunnan. In the Yuan Dynasty, it was an important station on the famous Shunyuanc Ancient Road in history. **(Performance + Eco-car ride)**

【Wulong Temple】 As if walking into a dream of the ancient lane. Forever set 600 years ago, they used their unique Han family ethics to persistently live on this land and create a unique "Bunker Culture". Tianlong Bunker is the carrier of this cultural phenomenon.

DAY 7 | KAILI (about 2.5Hour Road Journey) GUIYANG

【Xijiang Qianhu Miao Village】 It is made up of more than ten natural villages built by mountains. It is currently the largest Miao village in China and the world. The commercial pedestrian street here sells a wide range of Miao specialties and the most interesting ones are the Miao silver ornaments. **(Eco-car ride+ Cultural Performance) (Miao Costume Experience and Photograph)**

If manage to meet the festival, there will be a long table feast, dozens of tables filled with Miaozhai specialties such as sour soup, sauerkraut, bacon, etc.

(Performed at 11:30 daily, the scenic gift project will be suspended due to irresistible factors)

DAY 8 | GUIYANG-KUNMING → KUALA LUMPUR

Back to Kunming by high-speed train and transfer to the airport for your safe flight back home.

The above itinerary is subject to change. Subject to the final confirmation and local tour operator final discretion. Pictures stated is for a marketing and illustration purpose. We suggest you to purchase travel insurance before you travel.

第1天 | 吉隆坡 → 昆明

搭乘班机飞往昆明，中国云南省的现代首都和交通枢纽，拥有庞大的学生人口和全年温和的气候。

第2天 | 昆明-贵阳

车赴高铁站乘动车前往贵阳。

游览【黔灵山公园】以明山、秀水、幽林、古寺、圣泉、灵猴为特色，被誉为“黔南第一山”。

【弘福寺】贵阳最有名的佛教寺院，素有“贵州首刹”之称。弘福寺内有摩岩石刻、徐霞客游过的古佛洞、历代长老塔林等古代遗迹，而寺庙本身素以祈福灵验著称，因此香火十分旺盛。

【甲秀楼】贵阳的标志性建筑，凡是来过贵阳的人都会登临观景。

第3天 | 贵阳（车程约1.5小时）安顺

【黄果树瀑布景区】中国和亚洲第一大瀑布，也是世界上最富盛名的大瀑布之一，黄果树瀑布的【水帘洞】、【陡坡塘瀑布】等景区是86版电视剧《西游记》的取景地。（景区环保车+单程扶梯）

【银链坠瀑布】象一张张下覆的莲叶，交错搭连，河水在每一张叶面上均匀铺开，纵情漫流，象千千万万条大大小小的银链，轻音嚷嚷地缓缓坠入溶潭，永远没完没了。水围圆石而下，宛如条条银链坠入深潭，绚丽无比。

【天星桥景区】这里主要观赏石、树、水的美妙结合，是水上石林变化而成的天然景区。（含缆车）

第4天 | 安顺（车程约3小时）兴义

车游【北盘江大桥】大桥建成后，许多司机慕名而来，只为欣赏大桥的巍峨与雄伟【俯瞰花江大峡谷】。

【马岭河大峡谷】两岸峭崖对峙，河谷幽深，以雄、奇、险、秀而独具特色，被称为“地球上最美丽的伤疤”。峡谷内的瀑布非常多，上百条形态各异的瀑布构成了闻名遐迩的马岭河瀑布群。（+天星画廊+上行电梯）

第5天 | 兴义（车程约3小时）安顺

【万峰湖】是国家重点水电工程天生桥高坝电站建成蓄水后形成的人工湖，因被万峰环绕而得名。湖内有上千座全岛、半岛，还有大量的水产养殖网，沿岸则遍布着许多少数民族山寨。（含游船）

【万峰林】由近两万座奇峰翠峦组成，是中国西南三大喀斯特地貌之一。这里峰林密集奇特，堪称中国锥状喀斯特博物馆，位列中国最美五大峰林，被徐霞客形容为“唯有此处峰成林”。（八卦田+电瓶车）

第6天 | 安顺（车程约4小时）凯里

【天龙屯堡】天龙屯堡古镇位于贵州省西部平坝县，喀斯特地貌大山深处，有【天台山】、龙眼山两山脉，距贵阳市72公里。这里地处西进云南的咽喉之地，在元代就是历史上有名的顺元古驿道上的重要驿站。（地戏表演+电瓶车）

走进天龙屯堡，【五龙寺】仿佛走进一条梦的古巷。永远定格在600年前，他们以其特有的汉家道统姿态执着地在这片土地上生息繁衍，创造出独树一帜的“屯堡文化”，天龙屯堡就是这一文化现象的载体。

第7天 | 凯里（车程约2.5小时）贵阳

【西江千户苗寨】由十余个依山而建的自然村寨相连而成，是目前中国乃至全世界最大的苗族聚居村寨。寨子的尽头是一片田园风光，整齐的梯田，风景十分震撼。这里的商业步行街，出售琳琅满目的苗族特色商品，最有看头的属苗族银饰，工艺精湛，价钱便宜。（+电瓶车+定时歌舞表演）（苗族服装体验与赠送合照一张）

如果赶上节日，会举行长桌宴，数十张桌子摆满苗寨特色美食有酸汤鱼、酸菜、腊肉等，绝对吃个爽。

（每天11:30分开演，景区赠送项目因不可抗拒因素停演不退费）

第8天 | 贵阳-昆明 → 吉隆坡

前往搭乘高铁返回昆明，送往机场办理登记手续，旅程圆满结束，回到温馨的家。

以上行程供参考，最后行程确定是以最终航班确认及当地旅游社之最终确定为准。所示图片仅供参考和营销用途。我们建议在出发前购买旅游保险。行程以中文版本为准。





General Information 基本资料

Tour Code 团号: CGZ08
Printed Date: August 2019

